
Protokoll för årsmöte vid Västgötabergens Svampklubbs 
årsmöte 2013-02-23 (ca 20 närvarande medlemmar) 
 

1. Klubbens ordförande Kurt-Anders Johansson förklarade mötet öppnat 
 

2. Till Årsmötets ordförande valdes Kurt –Anders J. 
 

3. Till årsmötets sekreterare valdes A. Malkom Jonegård 
 
4. Som protokolljusterare valdes Börje Fagerlind och Rolf-Göran Karlsson 

 
5. Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes av Kart-Anders J. och godkändes med 

tillägget att  den läggs ut även på vår hemsida nästa år. 
 

6. Revisionsberättelsen för det gångna året upplästes av Bertil Svensson och godkändes av 
årsmötet med tillägget att en kassarapport bifogas årsmöteshandlingarna nästa år. Börje F. 
gav kompletterande information om att vi har 39 betalande medlemmar och att 
kassabehållningen är drygt 9000:-  som ökat med ca 200:- sen föregående år. 

 
7. Mötet beslutade ansvarsfrihet för det gångna året 

 
8. Styrelsevalet för år 2013 utföll enligt följande:  

- Ordförande Kurt-Anders Johansson 
- Sekreterare Göte Sager 
- Kassör Börje Fagerlind 
- Revisorer Bertil  Svensson och Brita Larsson 
- Revisorsuppleant Lars Sandbecker 
- Styrelsesuppleanter Rolf-Göran Karlsson och Bosse Kindbom 
 

9. Årsavgiften för i år är 100:- och  beslöts även vara 100:- inför 2014 års utskick. 
 
10. Årets datum för utflyktsprogram diskuterades beslöts. Kommer att finnas specificerade i 

utskick och på vår hemsida. Som vanligt samåkning 09.30 från Rockwools parkering för 
dom som inte åker direkt beroende på förutbestämd inventeringslokal. Beslöts ge 
styrelsen i uppdrag att planera för en långutflykt 19-22 september till Billudden i 
Uppland. 

 
11. Rolf-Göran berättade att sedan 1993 och fram till 2013 har han registrerat alla 

Västgötabergens svampklubbs utflykter, SMF-veckor och Nordiska Kongressen i 
Flämslätt 2003 i Västgötabergens svampklubbs databas (VBSK). Dessutom har många 
medlemmar varit flitiga rapportörer under åren lopp. Även historiskt material och andra 
forskares fynd finns nu med i vår databas. 2013 fanns det cirka 140 000 fynd i databasen. 
111 000 fynd finns nu utlagda på Artportalen och inom kort tillkommer ytterligare 30 000 
fyndposter. Västgötabergens svampklubb har därmed täckt upp ett stort ”vitt hål” på 
svampkartan i Sverige. Artportalen är en nationell databas och är till glädje för forskare, 
alla svampintresserade och även en hjälp för länsstyrelser och andra intressenter som har 
med naturskydd att göra. Fortsätt rapportera in dina fynd till Rolf-Göran! 

 
12.  Mötet uttryckte med en lång och varm applåd sin tacksamhet till Rolf-Göran för detta 

arbete som inte hade kunnat slutföras utan hans stora och energiska engagemang! 
 



13. ÖVRIGA FRÅGOR: 
- Vår fina hemsida uppskattas av klubben och många andra. Ewa Lilliesköld 

föredrog lite från starten av hemsidan som byggts av hennes bror Per. Ewa 
efterlyste ett större engagemang och material från ”alla” helst med bildbilagor. 
Över 2000 besök/år hittills på hemsidan. En diskussion om framtiden, behoven, 
ambitionsnivån m.m. följde. Majoriteten var överens om att den är viktig för 
klubben och är nöjda och tacksamma för som den hittills varit. Man enades om en 
inte alltför hög ambitionsnivå. Följande ses som viktiga basdelar : 

1. Allmän uppdaterad information om klubben 
2. Vad ligger framför…… utflyktsprogram m.m. 
3. Vad har hänt …….  rapporter från våra utflykter, fyndlistor, bilder m.m. 
4. ”Extra”  som kan vara vad som helst inom svamp: Matrecept, rekordsvampar, 

krönikor, svampfärgning, funderingar, ”knyckta” intressanta artiklar, ”månadens 
svamp” ja nästan vad som helst……. 

***** Viktigt att vi alla bidrar med engagemang på punkterna 3 och 4 ***** 
 
- Information till våra medlemmar. Årsmötet beslöt efter diskussion att skicka ut 

utflyktsprogrammet + ett inbetalningskort för 2013 medlemskap (till de som inte 
ännu betalt)  Börje F. ansvarar för att detta sker. 

 
- Medlemsförteckningen behöver uppdateras p.g.a. att den innehåller bl.a. gamla 

”medlemmar” som inte är aktiva och inte betalt årsavgifterna. Börje F. får i 
uppdrag att ordna detta  inför hösten. 

 
 
          Mötet förklarades därmed avslutat av ordföranden.   
 
 
Därefter vidtog ett rikligt kaffefika ordnat av  Eva Grundel   
 
Efter fikat visade Claes Jaederfeldt  från Vingåker, ett uppskattat urval av svampbilder kryddat 
med målande kommentarer och historier . 
 
 
 
Vid protokollet: Anders Malkom Jonegård 
 
 
Justeras: 
 
 
…………………………………                                                       ……………………………… 
 
Börje Fagerlind    Rolf-Göran Carlsson 
 


